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ZÁPIS č. 02/2020 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok pri MsZ Brezno konaného dňa  06.02. 2020  na 

Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  

 

 

Členovia komisie: 

Predseda komisie: Ing. Vladimír Strmeň 

Členovia komisie: Ing. Milan Hašan, Viliam Hláčik, Ing. Jozef Brveník, Marek Kirdaj,  

                              Michal Medveď, Róbert Schmidt, Martin Marcinek, Igor Muco 

 

Sekretár komisie:  Bc. Katarína Križianová 

 

Ospravedlnený:     
 

Neprítomný:    

  

Ostatní prítomní: 

podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  

 

 

Rokovanie viedol:  Ing. Vladimír Strmeň, predseda komisie pre verejný poriadok (ďalej len 

„komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 

komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

Bod č. 1/ 
Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda  Ing. Vladimír Strmeň a privítal všetkých prítomných, 

ktorých oboznámil s programom zasadnutia. 
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Bod č. 2/ 
Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenia komisie sú splnené. 

Uznesenie komisie č. 01/2020 zo dňa 09.01. 2020 bude ústne predložené  predsedom komisie 

na zasadnutí MsZ dňa 12.02. 2020. 

 

Bod č. 3/ 
Rôzne 

p. Medveď, člen komisie upozornil na premnožené hlodavce na Kiepke hlavne na 

hospodárstve rodiny Korytiakovej.  

Komisia odporúča príslušnému odboru MsÚ, aby tejto problematike venoval patričnú 

pozornosť a vykonal opatrenia k náprave stavu. 

p. Kirdaj, člen komisie vyjadril nesúhlas s vysokým ročným parkovacím poplatkom v zónach 

A, B, C hlavne pre malých podnikateľov. 

Komisia vyjadrila poďakovanie zamestnancovi TS Ing. Guzmovi za rýchly a profesionálny 

prístup pri riešení problému osvetlenia. 

Ing. Hašan, podpredseda komisie navrhol náčelníkovi MsP, aby preveril zhoršujúcu sa 

dopravnú situáciu na ul. M. Benku, kde parkujúce vozidlá na ceste (nie vo dvoroch rodinných 

domov) tvoria prekážku a komplikujú prejazd a hlavne výjazd vozidiel z dvorov, ako aj 

zimnú údržbu. 

Komisia navrhuje náčelníkovi a odboru starostlivosti o obyvateľa zamerať sa na „feťáka“, 

ktorý sa často pohybuje po frekventovaných uliciach zjavne pod vplyvom omamných látok.  

Predseda komisie navrhol komisii do najbližšieho zasadnutia si preštudovať Organizačný 

poriadok MsP, ktorý bude súčasťou programu. 

Na najbližšom zasadnutí komisie bude predložená Správa o činnosti MsP za rok 2019 a preto 

komisia žiada náčelníka, aby v závere správy vyjadril nedostatky, požiadavky, plány prípadne 

plánované opatrenia na zlepšenie a zefektívnenie činnosti MsP. 

Mgr. Štulajter, náčelník informoval komisiu o súčasnej problematike odchytu zabehnutých 

psov na území mesta a o nových plánoch na zefektívnenie tejto činnosti. 

 

Dňa 05.02. 2020 prišla na komisiu žiadosť o prešetrenie a vyriešenie problému č. 909/2020-4, 

ale podľa obsahu žiadosti sa nejedná o problém spadajúci do kompetencie komisie pre 

verejný poriadok, preto komisia žiadateľke odporučí listom, aby sa so svojim problémom 

obrátila na MsÚ odbor stavebného poriadku. 

 

Bod č. 4/ 
Záver 

Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 17:00 

h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

 

 

Podpis        Podpis    

Ing. Vladimír Strmeň                                 Bc. Katarína Križianová           

predseda komisie                                                                  sekretár komisie 


